
Mirsad Đugum  

Pitanje postavljeno Ministarstvu vanjske trgovine i ekonomskih odnosa BiH, 

predsjedavajućem Vijeća ministara BiH i Vijeću ministara BiH– „Tražim da se dostavi 

cjelovita analiza i odgovori na sva postavljena pitanja u toku mandata 2010./2014. koja sam 

uputio vezano za temu upravljanja HA Buško jezero. Navedenim instancama postavljam 

pitanja vezana za ugovore, vlasništvo i upravljanje hidroakumulacijom Buško jezero. 

Ministarstvo vanjske trgovine i ekonomskih odnosa BiH i Vijeće ministara BiH treba da daju 

jasan odgovor na pitanje čija je nadležnost i koji je put za izmjenu nepovoljnog ugovora kako 

bi se omogućila adekvatna naknada lokalnoj zajednici za korištenje kapaciteta HA Buško 

jezero. Postavljam i pitanje regularnosti pomenutog ugovora koji je sada na snazi a vezan je 

za upravljanje i vlasništvo HA Baško jezero.“  

 

 

 

 
 

 

 
 


